
Zápisnica 

zo zasadnutia komisie pre sociálne veci a bytové otázky zo dňa 22.06.2020 

Program: 

1. Otvorenie 

2. VZN 

3. Obecný podnik Močenok, s.r.o. 

4.Diskusia  

5. Záver 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 

1. Predseda  komisie privítal členov, zapisovateľku komisie a otvoril zasadnutie. 

 

2. Sociálna komisia rokovala o návrhu VZN o kronike obce Močenok. Predseda komisie informoval 

členov, že obecná kronika funguje od 90. rokov. Poradným orgánom kroniky bude Komisia pre 

kultúru, kultúrne pamiatky a zahraničné vzťahy pri OcZ v Močenku. 

Pripomienky komisie k VZN: Komisia doporučuje doplniť v §4 bod 3. o politický život v obci. V §6 

doporučuje doplniť 5. bod, t.j. kronikár dostane za prácu odmenu, ktorú navrhuje kultúrna komisia 

a schvaľuje ju starosta obce. Komisia doporučuje digitalizovať jestvujúcu kroniku, aby bola 

prístupnejšia pre verejnosť. Všetci prítomný členovia komisie berú VZN na vedomie a doporučujú 

schváliť OcZ.         

 

3. Predseda komisie informoval členov o zámere zriadiť v obci sociálny podnik. Poznamenal, že je to 

dobrá myšlienka z hľadiska vytvárania podmienok pre znevýhodnených obyvateľov. Komisia 

doporučuje urobiť menný zoznam nezamestnaných obyvateľov, urobiť s nimi pohovor možného 

začlenenia, do tej ktorej oblasti pracovného procesu z navrhnutých možností v Obecnom podniku 

Močenok, s.r.o. Komisia konštatuje náročnú a zodpovednú úlohu konateľa spoločnosti pri založení 

obecného podniku. Komisia doporučuje schváliť OcZ zakladateľskú listinu spoločnosti a peňažný 

vklad obce do základného imania spoločnosti. Predseda komisie poznamenal, že do budúcna však 

treba brať inšpiráciu vo fungujúcich sociálnych podnikoch.  

 

4. Diskusia  

Členovia komisie sa informovali o aktuálnej situácii v bytoch. Zapisovateľka ich informovala 
o pridelení 1-izbového bytu v 16. b.j. na ulici M. R. Štefánika. Nový nájomník bude od 1.7. 2020 
Marek Dičér. Taktiež sa komisia informovala o momentálnom stave poradovníka schváleným 
obecným zastupiteľstvom 29.01.2020, v ktorom ostali po 1 žiadateľovi tak ako v 1-izbových tak aj v 2-
izbových bytoch. 
Predseda informoval komisiu o priebehu rekonštrukcie obecného úradu. Takisto informoval aj 
o priebehu festivalu Gorazdov Močenok 2020. 
 
5. Na záver predseda komisie všetkým poďakoval za účasť a ukončil zasadnutie komisie. 

 

 

 

Zapísala : Mgr. Veronika Horváthová                                          Ing. Jozef Šuvada 

V Močenku, 22.06.2020                                                              predseda komisie 


